
 مزايده هاي صوري و سناريوي 
صنعتي شدن سرخابي ها

نماينده مردم نطنز حرف حساب مي زند، او ديروز پشت تربيون مجلس 
رفت و گفت آيا با واگذاري استقلال و پرسپوليس به دو خودروساز، قرار 
است هزينه پول فوتباليست هاي پورشه سوار را مردم پرايدسوار بدهند؟ 
البته او اولين نماينده مجلس نيست و در روزهاي گذشته چندين نماينده 
اين سؤال را از دولتي ها پرسيده اند و از آنها خواسته اند توضيح بدهند كه 
چطور دو كارخانه بدهكار كه با تنفس مصنوعي سرپا هستند، مي خواهند 
مالك دو باشگاه بزرگ تهران شوند؟ اصلًا مگر قرار به خصوصي سازي 
و قطع بودجه چند ده ميلياردي اين دو تيم از بيت المال نيس��ت؟ اگر 
هست چرا باز هم قرار است دو شركت شبه دولتي كه وابستگي شان به 
شركت هاي ايران خودرو و سايپا قابل كتمان نيست، مي خواهند با فشار 
دولت مالك اين تيم ها شوند و همچنان هزينه اين دو تيم از بيت المال 
تأمين شود. چه هدفي پش��ت اين تلاش ها پنهان شده است كه طبق 
ش��نيده ها از معاون اول گرفته تا وزير صنعت دو شركت خودروساز را 
مجبور به شركت در مزايده چهارم مي كنند تا سند مالكيت سرخابي ها 
همچنان براي دولت باش��د. البته دولتي ها مقابل اين انتقادات سكوت 
كرده اند و تنها چند نماينده حامي آنها در مجلس حضور خودروسازان را 

در مزايده خريد استقلال و پرسپوليس بلامانع دانسته اند. 
با اين حال به نظر مي رسد همچنان كه بارها گفته شده است دولت تمام 
تلاشش را انجام مي دهد تا كماكان مالك دو تيم باشد و قصد ندارد اختيار 
و مديريت دو تيم بزرگ پايتخت را به بخش غيردولتي واگذار كند. البته 
دولتي ها با برگزاري مزايده هاي صوري مانند مزايده اي كه قرار است امروز 
نتيجه آن اعلام شود و فرستادن شركت هاي شبه دولتي به مزايده قصد دارند 
در ظاهر نشان دهند كه قصد خصوصي سازي دارند، اما در پشت پرده همه 
برنامه ها در مسيري است كه اختيار سرخابي ها همچنان در اختيار دولت 
باش��د و آنها همچنان تصميم گيرنده اصلي براي آنها باشند. البته اجراي 
نقشه دولتي ها با واكنش هاي شديدي كه نسبت به واگذاري استقلال و 
پرسپوليس به خودروسازان شده با موانعي روبه رو شده است و اعلام اينكه 
سايپا و ايران خودرو برنده مزايده ش��ده اند هزينه هاي زيادي را به دولت 

تحميل خواهد كرد و دست آنها را پيش افكار عمومي رو خواهد كرد. 
با وجود چنين مصائبي به نظر نمي رسد كه دولت در اين باره كوتاه بيايد 
و حاضر شود كه مالكيت قرمزپوشان و آبي پوشان را به بخش خصوصي 
واگذار كند. س��ناريوي تجديد دوباره مزايده و اع��لام اينكه هيچ كدام از 
شركت كننده ها برنده مزايده چهارم نش��ده اند از سناريوهاي احتمالي 
دولت مي تواند باشد. با توجه به ظرفيت هاي زيادي كه دو تيم استقلال 
و پرسپوليس چه از بعد هوادار و چه قدرت تأثيرگذاري در سطح جامعه 
دارند، دولت نمي خواهد اين پتانس��يل بزرگ را از دست بدهد. به همين 
خاطر هم با توجه به تجربه موفق بخش هاي صنعتي در تيم داري كه نمونه 
آن سپاهان و فولاد خوزستان هستند، دولت تصميم گرفته است استقلال 
و پرسپوليس را هم از وزارت ورزش به وزارت صنعت منتقل كند و در سايه 
خصوصي سازي، سايپا و ايران خودرو به عنوان زيرمجموعه اين وزارتخانه 
مأموريت را برعهده گرفته اند. كارنامه موفقي كه تيم هاي صنعتي در فوتبال 
كشورمان داشته اند به طور حتم مي تواند انتقادات را كم اثر و تصميم دولت 
را موجه كند. هرچند نمي توان با اش��اره به موفقيت فولاد و سپاهان، راه 
پيش روي استقلال و پرسپوليس را در جمع تيم هاي صنعتي روشن نشان 
داد و وضعيت اسفناك تيم هاي سايپا و پيكان اين خوش بيني را رد مي كند. 
با وجود چنين مخاطره هايي اما به نظر مي رسد عزم دولت در اين باره جزم 
است و با توجه به شرايط استقلال و پرسپوليس خيلي ها مي گويند دولت 
به هيچ عنوان حاضر نيست مالكيت آنها را به بخش غيردولتي واگذار كند و 

برگزاري مزايده ها تنها بازي دادن افكار عمومي است و بس.
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رئال مادريد فصل 2015- 2014 را بدون جام سپري كرد. كهكشاني ها 
حتي در دفاع از عنوان قهرماني خ��ود در ليگ قهرمانان اروپا نيز ناكام 
ماندند تا حالا زمزمه جدايي كارلو آنجلوتي از نيمكت رئال مادريد بيشتر 
از قبل به گوش برسد. البته هنوز چيزي به صورت رسمي اعلام نشده و 
حتي برخي از سران باشگاه و عده اي از بازيكنان از ادامه حضور كارلتو 
در رئال حمايت كرده اند. خود آنجلوت��ي در اين خصوص مي گويد: از 
نظر من همه چيز روشن است يا اينكه با رئال ادامه مي دهم يا يك سال 
مربيگري را كنار مي گذارم و استراحت مي كنم، تا الان خبري از طرف 

باشگاه نرسيده بنابراين بايد منتظر باشم.
مرد ايتاليايي نيمكت رئ��ال البته از عملكردش دف��اع مي كند و ادامه 
مي دهد: از عملكردم در فصل جاري رضايت كام��ل دارم، همه نهايت 
تلاش خود را كردند. منظور من بازيكنان، باش��گاه و كادر فني است. با 
مشكلات زيادي كه داشتيم نتايج خوبي به دست آورديم. رئال در اين 
فصل بازيكنان آس��يب ديده زيادي  داشت با اين حال طوري بازي كرد 
كه جاي خالي آنها احساس نشود. من از عملكرد تيمم راضي هستم و 
حاضرم به سؤالات باشگاه درباره عملكردم پاسخ دهم. آنجلوتي از آينده  
مبهم خود در رئال هم حرف مي زند: سرنوشتم در هاله اي از ابهام است، 
نمي دانم باقي مي مانم يا نه، هفته آينده جلسه اي برگزار خواهيم كرد تا 

وضعيت آينده مشخص شود.
اين مس��ئله غيرقابل انكار اس��ت كه با پايان يافتن رقابت هاي لاليگا 
و حذف رئال از لي��گ قهرمانان اروپا و جام حذفي، كارلتو در آس��تانه 
خداحافظي با اين تيم قرار دارد، اين موضوع وقتي بيشتر رنگ واقعيت 
به خود مي گيرد كه توجه داش��ته باش��يم مادريدي ها آلترناتيوهاي 
احتمالي آنجلوت��ي را نيز در آب نمك خوابانده ان��د. چندي پيش خبر 
نشستن رافا بنيتس سرمربي ناپولي ايتاليا در فصل آتي روي نيمكت 
رئال رسانه اي شد، خبري كه هنوز واكنشي از سوي اين مربي و باشگاه 
ايتاليايي نداشته است. اما شايد بتوان روي خبر به خدمت گرفتن يك 
مربي اس��پانيايي زبان، يعني يورگن كلوپ، سرمربي دورتموند بيشتر 
تأمل كرد، چراكه رئالي ها مدت ها در پي جذب او بودند به ويژه طي دو 
فصل گذشته كه كلوپ با دورتموند نتايج خوب و تأثيرگذاري مي گرفت 
و حتي راهي فينال ليگ قهرمانان اروپا شد. كلوپ پاسخ خبرنگاری كه 
درباره آينده اش از او پرسيد را به زبان اسپانيايی داد. يورگن كلوپ روز 
شنبه برای آخرين بار در سيگنال ايدونا پارك روی نيمكت مربی گری 
دورتموند نشس��ت. از زمانی كه او اعلام كرده از دورتموند جدا خواهد 
شد، پيش��نهادات زيادی به او ارائه شده اس��ت. حتی اخيرا صحبت از 
حضور او در برنتفورد انگليس هم به ميان بود. يكی از تيم هايی كه به او 
نسبت داده می شود رئال مادريد است. بعد از بازی مقابل وردربرمن اما 
يك خبرنگار از او پرسيد كه آيا زبان اسپانيايی ياد گرفته است و كلوپ 

در پاسخ به زبان اسپانيايی گفت:»يك نوشيدنی لطفا!«
به هر حال آنجلوتي و رئال كم كم به پايان راه همكاري نزديك مي ش��وند، 
مگر آنكه رئالي ها بخواهند سرمربي خود را نگه دارند و يك فصل ديگر به 
او فرصت دهند تا بتواند براي كهكشاني ها افتخارآفريني كند. البته آنچه  
مسلم است اينكه نيمكت رئال خالي نخواهد ماند. آنجلوتي، بنيتس، كلوپ 
يا حتي گزينه اي ديگر سرانجام يكي رهبري مادريدي ها را برعهده مي گيرد، 
اما آنچه واضح است اينكه آنجلوتي در صورت ترك سانتياگو برنابئو راهي جز 
خانه اش در پيش نمي گيرد، يك فصل استراحت و شايد پس از آن حضور 

دوباره در ميلان براي سروسامان دادن به وضعيت اسفبار روسونري ها. 
در حالي كه هنوز چيزي به صورت رسمي از سوي فلورنتينو پرز به كارلو 
آنجلوتي اعلام نشده، اما رس��انه هاي اس��پانيايي با قاطعيت از بركناري 
آنجلوتي خبر داده اند. كارلتو كه شنبه شب نيز همچون بازي قبل به دليل 
محروميت، از جايگاه ويژه نظاره گر برتري شاگردانش بود، پيش از شروع 
بازي و زماني كه نامش از سوي گوينده ورزش��گاه اعلام شد، از سوي 40 
هزار هوادار حاضر در برنابئو به شدت تشويق شد تا رئالي ها حمايت خود 
از سرمربي ايتاليايي تيم شان را اعلام كنند.   همچنين ايكر كاسياس نيز 
چنين شرايطي را ديروز در برنابئو تجربه كرد. او كه در طول فصل بارها مورد 
انتقاد هواداران قرار گرفته بود، ديروز بارها تشويق شد تا به نوعي هواداران 
از او دلجويي كرده باشند. بايد ديد در نهايت تصميم پرز چه خواهد بود. آيا 

آنجلوتي بركنار خواهد شد يا اوضاع به گونه اي ديگر خواهد بود.

پيروزيمقابلچك
پنجمين و آخرين بازي دوستانه تيم ملي مقابل 
چك انجام شد كه با برتري كواچ و شاگردانش به 
پايان رسيد. بلندقامتان با نتيجه سه بر صفر براي 

دومين بار موفق به شكست چك شدند. 
پس از اين ديدار سرمربي تيم ملي واليبال كشورمان 
پيش از عزيمت به امري��كا تركيب تيمش را براي 
حضور در اين اردو اعلام كرد. بر اين اساس سعيد 
معروف، مهدي مهدوي، فرهاد ظريف، عادل غلامي، 
سيدمحمد موسوي عراقي، شهرام محمودي، امير 
غفور، فرهاد قائمي، مجتبي ميرزاجانپور، عبدالرضا 
عليزاده، ميلاد عبادي پور، س��امان فائزي، حمزه 
زريني، فره��اد پيروت پور، مصطفي ش��ريفات و 

محمدجواد معنوي نژاد 1۶ بازيكني هس��تند كه 
تيم را در لس آنجلس همراهي مي كنند. اسامي 14 
بازيكن نهايي حاضر در ليگ جهاني پس از برگزاري 

آخرين جلسه تمريني در امريكا اعلام مي شود. 
فاصلهواليبالايرانوامريكا

اسلوبودان كواچ از عملكرد بازيكنانش در بازي با 
چك ابراز رضايت كرد. سرمربي تيم ملي واليبال 
با اشاره به اين موضوع اظهار داشت: »از عملكرد 
بازيكنان ايران برابر جمهوري چك در دو مسابقه 
تداركاتي راضي هستم. بازيكنان ايران لحظاتي را 
در زمين بسيار تماشايي بازي كردند. معنوي نژاد 
را هم كه تازه به تيم پيوسته بود، در اين بازي زير 
نظر گرفتم ت��ا تصميم خ��ود را در مورد تركيب 

نهايي تيم بگيرم. از بازي او راضي هس��تم. البته 
اكثر بازيكنان ايران تواناي��ي حضور در تركيب 
اصلي تيم ايران را دارند و اين موضوع كار را براي 

انتخاب سخت مي كند.«
كواچ از آناليز دقيق تيم امريكا خبر داد: »س��عي 
كرديم اين تيم را به خوبي آنالي��ز كنيم. امريكا 
تيم قدرتمندي است و مي دانيم كه سرويس هاي 
پرش��ي خوبي دارد. تيم ملي واليب��ال امريكا هم 
با تيم ه��اي كانادا، كوب��ا و مكزي��ك ديدارهاي 
دوس��تانه اي برگ��زار كرد. م��ا متوج��ه تفاوت 
سرويس هاي پرشي آنان با تيم ايران شديم. سعي 
مي كنيم با نهايت تلاش از س��رويس هاي خوبي 

بهره مند شويم و تفاوت ها را كاهش دهيم.«

هماهنگترشدهايم
سعيد معروف هماهنگي بين ملي پوشان را رمز 
موفقيت در ليگ جهاني خواند. كاپيتان تيم ملي 
واليبال همچنين معتقد است رويارويي با حريفان 
تداركات��ي آمادگي تي��م را افزايش داده اس��ت: 
»بازيكنان ايران برابر جمهوري چك هماهنگ تر 
بازي كردن��د و اين موض��وع نش��ان از آمادگي 
آنان براي ش��روع ليگ جهاني دارد. در مجموع 
ديدارهايي كه با فنلان��د و جمهوري چك انجام 
داديم براي آماده س��ازي تيم مل��ي خيلي خوب 
بود. همچنين در مسابقه با فنلاند با تركيب هاي 
متفاوت به مصاف حريف رفتيم كه نقاط ضعف و 
قوت تيم ايران را براي كادر فني مشخص كرد و 
در مسابقه با چك آنها را برطرف كرديم و به مراتب 
بهتر مسابقه داديم.« معروف به هم تيمي هايش 
هش��دار داده كه مصاف با امريكا تفاوت زيادي با 
چك و فنلاند دارد: »تيم هاي فنلاند و جمهوري 
چك با امريكا ف��رق دارند. يقين��اً نمي توان تيم 
امريكا را با آنها مقايسه كرد اما مسابقه و پيروزي 
برابر جمهوري چك از نظ��ر رواني و روحيه براي 
بازيكنان ايران مفيد اس��ت و با آمادگي بيشتري 
به مصاف امري��كا مي روند. خوش��بختانه با تيم 
كامل به امريكا آمده ايم. هر كاري كه نياز بود براي 
آماده س��ازي تيم ايران انجام ش��ده است و ديگر 
نمي توان كاري ك��رد.« عملكرد ضعيف تيم ملي 
در بازي هاي ابتدايي تورنمنت هاي مختلف نكته 
ديگري است كه بهترين پاسور سال گذشته ليگ 
جهاني به آن اشاره مي كند: »اميدوارم تيم ايران در 
اين دوره از ليگ جهاني اين مشكل را نداشته باشد 
و با كسب امتيازات لازم از سه حريف قدرتمند به 

كشور برگرديم تا آماده ميزباني از آنها شويم.«
حساسيتزيادليگجهاني

فرهاد قائمي، بازيكن تيم مل��ي واليبال ايران ابراز 
اميدواري كرد با آناليز دقيق امريكا از سوي كادرفني 
موفق به شكس��ت قهرمان ليگ جهاني ش��وند: 
»تمرينات خوبي در دو اردوي 14 روزه داشتيم و 
براي مسابقه با امريكا آماده شديم. مسابقه با امريكا 
شروع كار تيم ايران در ليگ جهاني است و همين 
موضوع حساسيت اين مسابقه را بيشتر مي كند. 
كادر فني، تيم ملي واليبال امريكا را به خوبي آناليز 
مي كند و اگر بازيكنان نيز با تمركز بالا در مسابقه 
شركت كنند، مي توانيم برابر اين تيم پيروز شويم. 
ان شاءالله با شناخت كافي نسبت به نقاط ضعف و 

قوت تيم امريكا به آنچه مي خواهيم، مي رسيم.«
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فرصتي طلايي براي مربيان ايراني 
ش��رايط فعلي فدراس��يون بس��يار حائز 
اهميت است چراكه مشحون كه دوباره به 
رياست فدراسيون بسكتبال انتخاب شده، 
مي خواهد شانس حضور مربيان داخلي را 

در قامت سرمربي تيم ملي مهيا كند. 
جام ملت ها فرصت خوب��ي براي مربيان 
داخلي است تا بتوانند توانايي هايشان را 
نشان دهند. شرايط كنوني فرصت طلايي 
براي مربيان ايراني اس��ت. فرصت خوبي 
اس��ت كه بتوانيم به مربيان ايراني اعتماد كنيم. در سال هاي گذشته 
مربيان شايسته اي به ايران آمدند و هر آنچه كه داشتند براي بسكتبال 
هزينه كردند و مربيان ايراني نيز از علم آنها بهره بردند. حالا زمان خوبي 
ايجاد ش��ده تا مربيان داخلي در تيم ملي محك بخورند. البته نه اينكه 
مربي خارجي اصلًا خوب نيس��ت، اما در حال حاضر كه وقت زيادي تا 
شروع بازي هاي جام ملت ها كه مرداد است نداريم بهتر است از مربيان 
داخلي اس��تفاده كنيم.  مربي خارجي تا بيايد و با او به توافق برس��يم، 
صلاحيتش تأييد شود و از تيم ملي شناخت به دست بياورد، زمان زيادي 
مي برد. اكنون مربيان شايسته اي در ايران داريم كه مي توانند هدايت 
تيم ملي را برعهده بگيرند و با تلاش و كار گروهي از اين امتحان سربلند 
بيرون بيايند و نگاه مس��ئولان نيز به آنها تغيير كند. اين اتفاق شانس 
بزرگي براي مربيان ايراني اس��ت.  اكنون كه تيم ملي ما براي كس��ب 
سهميه المپيك وارد ر قابت ها مي شود بايد نگاه مان نگاه ملي باشد. بايد 
از سرمربي تيم ملي حمايت كنيم تا او بتواند براي كشور افتخارآفريني 
كند. ما بازيكنان بسيار خوبي داريم كه در صورت آماده بودن مي توانند 
كارهاي بزرگي انجام دهند.  ما بايد نگاه م��ان كوتاه مدت، ميان مدت 
و بلندمدت باش��د. نگاه كوتاه مدت حضور تيم هاي  ملي در ر قابت هاي 
بين المللي اس��ت و پس از آن همانطور كه مش��حون گفته تشكيلات 
س��ازماني بايد تغيير كند و در كنار آن كميته هاي تخصصي با قدرت 
كارش��ان را آغاز كنند. همان اتاق فكري كه گفته ش��ده بايد با حضور 

متخصصان تشكيل شود تا بسكتبال به اهداف آرماني خود برسد.

وداع اشكبار كايپتان ژاوي
شنبه شب ورزشگاه نيوكمپ شب ويژه اي را تجربه كرد، هواداران بارسا 
علاوه بر گرفتن جشن قهرماني با يك ستاره هم وداع كردند. ژاوي هرناندز، 
ستاره اي است كه از كودكي در آكادمي فوتبال بارسا رشد كرد و حالا پس 
از 11 سال حضور در تركيب اصلي بارسا از اين تيم خداحافظي مي كند. 
هافبكي كه در ميانه زمين بارسا با اينيستا مغز متفكر تيم بزرگ اسپانيايي 
را تشكيل مي دادند و پاس هاي ديدني اش هر خط دفاعي را مقهور هنرش 
مي كرد. او شنبه شب آخرين بار با پيراهن بارسا در لاليگا به ميدان رفت و با 
بالا بردن جام قهرماني آخرين خاطره اش را در دفترچه نيوكمپ ثبت كرد و 

دور افتخار زد و با چشماني اشكبار با هواداران بارسا خداحافظي كرد. 
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زمان فينال جام حذفي اعلام شد 
كميته مسابقات سازمان ليگ فوتبال ايران، زمان و محل برگزاري ديدار فينال 
جام  حذفي بين تيم هاي نفت تهران و ذوب آهن را اعلام كرد. ديدار فينال 
مسابقات جام حذفي كشور يادواره آزادسازي خرمشهر در فصل 94- 93 
دوشنبه 11 خرداد ساعت 18:30 در ورزشگاه تختي تهران برگزار مي شود. 
-------------------------------------------------------------

بانوان ايران مغلوب تيم دوم ژاپن شدند 
تيم ملي واليبال بانوان اي��ران در بازي دوم خود در مرحله دوم مس��ابقات 
قهرماني آسيا مقابل تيم ژاپن با نتيجه سه بر صفر شكست خورد. به اين ترتيب 
ملي پوشان كشورمان با قبول دو شكست در مرحله دوم برابر ويتنام و ژاپن فردا 

استراحت مي كنند و روز سه شنبه با كره جنوبي مسابقه خواهند داد. 
-------------------------------------------------------------

تيم كيا در فينال كورديال كاپ 
تيم دانش آموزي زير 11 سال كشورمان پس از صعود به جمع 1۶ تيم 
برتر كورديال كاپ اتريش، ابتدا در مرحله يك هش��تم ويدتون را برد و 
در مرحله يك چهارم از س��د اشتوتگارت گذش��ت. اين تيم در مرحله 

نيمه نهايي با پيروزي مقابل لوركوزن راهي فينال شد. 
-------------------------------------------------------------
بداغي سرمربي تيم ملي بزرگسالان كاراته بانوان شد 
عشرت شاه محمدي، نايب رئيس بانوان فدراسيون كاراته از انتصاب فريبا بداغي 
به عنوان س��رمربي تيم ملي بزرگس��الان خبر داد. بداغي از مربيان با تجربه و 
ارزشمندي است كه سال ها هدايت تيم ملي بانوان را برعهده داشته و در بازي هاي 

آسيايي اينچئون هم به همراه ساير مربيان نتايج قابل قبولي را كسب كرد. 
-------------------------------------------------------------

 دومين قهرماني پورسيدي در ژاپن
تور دوچرخه س��واري ژاپ��ن در هفت مرحل��ه برگزار ش��د و در پايان 
پورسيدي، ركابزن پتروشيمي تبريز كه سال 2013 نيز قهرمان شده 
بود توانست بر سكوي قهرماني ايستاده و پيراهن طلايي را بر تن كند. 
همچنين مقام دوم و سوم اين تور به حيم امامي كه پيراهن كوهستان را 

برتن كرد و حسين عسگري از تيم پيشگامان يزد رسيد. 

  چـهـره ها / وحيد صابري

فريدون حسن

88498432سرويس ورزشي

شيوا نوروزي
  گزارش

پيش به سوي فتح امريكا
تيممليواليبالايرانبهلسآنجلسرفت

قرار نيست هميشه مربي خارجي بياوريم
پس از اينكه مش��حون دوباره بر مسند 
فدراسيون بسكتبال نشست اين روزها 
يك��ي از مهم ترين كارهاي��ش را صرف 
انتخاب س��رمربي تيم ملي كرده است، 
اين در حالي اس��ت كه فرصت زيادي تا 
مسابقات جام ملت هاي آسيا باقي نمانده 
است. مشحون درباره تعيين تكليف سرمربي تيم ملي مي گويد: 
در شرايط فعلي مربيان ايراني شناخت بهتري از بازيكنان براي 
تش��كيل تركيب تيم ملي دارند ضمن اينكه قرار نيست هميشه 
از مربي خارجي اس��تفاده كنيم.  بالاخره ما بايد از يك زماني به 
مربيان خودمان اعتماد كنيم، پس چه بهتر كه در جام ملت هاي 
آس��يا مربيان را بيازماييم و كارنامه اين مربيان در اين رقابت ها 

سطح توانايي هايشان را نشان خواهد داد.

نسل طلايي دووميداني رو به افول است 
شرايط فعلي دووميداني كاران در وضعيت 
بدي قرار دارد. نبود اردو و عدم شركت در 
مسابقات در حال حاضر مهم ترين دغدغه 
دووميداني كاران است. هادي سپهرزاد 
مدير فني تيم مل��ي دووميداني درباره 
شرايط فعلي دووميداني كاران مي گويد: 
شكي وجود ندارد كه دووميداني ايران نسبت به چند سال گذشته 
افت كرده است و اين موضوع فقط در يك ماده صدق نمي كند، 
بلكه در تمامي ماده ها وجود دارد. اين موضوع به اين خاطر است 
كه تعداد زيادي از افراد نسل طلايي دووميداني ايران خداحافظي 
كرده اند. ملي پوشان ما مدتي است به خاطر نبود امكانات و مسائل 
مالي در هيچ تورنمنتي شركت نكرده اند و نبايد در آينده انتظار 

مدال آوري داشته باشيم.

حامل پيام صلح و دوستي در دنيا خواهم بود 
علي داي��ي در روزهايي ك��ه مربيگري 
نمي كن��د ترجيح مي دهد ب��ه كارهاي 
اقتصادي و خيريه برسد. او در تازه ترين 
اقدامش عضو داوطل��ب جمعيت هلال 
احمر ش��د تا در ميادين ورزشي حامل 
پيام صلح و دوس��تي اين جمعيت باشد. 
دايي  در اين باره گف��ت: با توجه به اينك��ه جمعيت هلال احمر 
يك مؤسس��ه عام المنفعه و فعاليت هاي آن در راستاي كمك به 
قشر آسيب ديده است، بر خود لازم دانستم تا با افتخار لباس اين 
جمعيت را بر تن كنم. عضو جمعيت هلال احمر شدم تا به عنوان 
نماينده اين جمعيت حامل پيام صلح و دوستي در دنيا باشم و از 
ديگر ورزشكاران ميهن مان مي خواهم با پوشيدن لباس داوطلبي 

جمعيت هلال احمر به جمع عظيم اين خانواده بپيوندند.

باران چشمه رئيس تربيت بدني نظاميان آسيا 
هفتادمين اجلاس س��الانه ورزش 
نظاميان جهان)سيزم( كه با حضور 
مسئولان ورزش نظاميان جهان از 
قاره هاي آسيا، اروپا و امريكا برگزار 
شد، براي اولين بار در تاريخ ورزش 
نيروهاي مسلح، سردار باران چشمه 
به عنوان رئيس تربيت بدني نظاميان 
كشورهاي آسيايي و عضو هيئت رئيسه جهاني سيزم انتخاب شد. 
كشورهاي عربي حوزه خليج فارس با لابي ها و فشارهاي سياسي 
به اعضاي سيزم در صدد بودند تا نماينده ايران نتواند اين منصب 

مهم را در ورزش نظاميان آسيا و جهان را كسب كند. 

آزمون بزرگ براي كسب ميزباني واترپلو
ايران ب��ه دنبال ميزبان��ي رقابت هاي 
انتخابي ليگ جهاني واترپلوس��ت و 
جياني لون��زي، رئي��س كميته فني 
فدراس��يون جهاني ش��نا، شيرجه و 
واترپلو معتقد است ميزباني مسابقات 
فيناترافي آزمون بزرگ ايران براي اثبات 
قدرتش است. فينا فقط تورنمنت هايي 
مانند المپيك، مسابقات جهاني، ليگ جهاني واترپلو و پيكارهايي مانند 
فيناترافي را برگزار مي كند كه كمكي باشد براي كشورهاي در مسير 
توسعه و ميزباني رقابت هاي فيناترافي فرصتي است تا ايران شانس خود 

را براي ميزباني انتخابي ليگ جهاني افزايش دهد.

مدال ژيمناستيك دانشجويان جهان را مي خواهم
هادي خناري نژاد، ژيمناست اعزامي 
به مسابقات دانش��جويان جهان در 
كره جنوبي كه در مسابقات 2011 
دانشجويان جهان تنها با يك دهم 
اختلاف پنجم شد و مدال را از دست 
داد، اين ب��ار به دنبال مدال اس��ت: 
اجراي جديد ب��ارم بر نامه هاي  »در 
خود را نسبت به گذشته به ميزان چهاردهم افزايش دادم كه تقريباً 
با بارم نفر اول ژيمناست دنيا برابري مي كند. امسال مي خواهم با 
كسب مدال مسابقات دانشجويان جهان و قهرماني مردان آسيا نام 

خود را در ژيمناستيك جهان مطرح كنم.«

سعيد احمديان

محسن صادق زاده

 مربي بسكتبال

وتو شدن تصميم نايب رئيس فدراسيون جودو در خصوص بركناري 
زارعيان، سرمربي تيم ملي به دليل ناكامي در نتايج، نشان از اختلاف 
آرش ميراس��ماعيلي با رئيس اين فدراسيون دارد. اختلافي كه با 
ابقاي زارعيان خود را نش��ان داده اس��ت. بعد از بركناري زارعيان 
توسط ميراسماعيلي بود كه س��رمربي تيم ملي مدعي شد او را نه 

نايب رئيس كه رئيس فدراسيون مي تواند بركنار كند. اختلاف نظري 
كه دود آن به چش��م جودويي م��ي رود كه طي س��ال هاي اخير 
جز ناكامي به خ��ود نديده، خصوصاً كه برخي ملي پوش��ان مانند 
قاسمي نژاد، دارنده مدال طلاي جودوي آسيا نيز مدعي هستند 

جودوكاران تيم ملي به هيچ وجه با زارعيان رابطه خوبي ندارند. 

 دود اختلافات 
 به چشم جودو 
مي رود

تيممليواليبالايرانديروزبهامريكارفتتاتمريناتخودرابرايرويارويي
باتيمملياينكشورپيگيريكند.واليباليستهايكشورمانيكشنبههفته
آيندهنخستينديدارخودرادرليگجهانيمقابلامريكاانجامميدهند.
شاگرداناس�لوبودانكواچكهخودرابرايحضوردراينمسابقاتآماده
ميكننداردوييدوهفتهايرادرفنلاندوچكپش�تسرگذاشتند.تيم

واليبالكشورمانبرايسوميندورهمتوالياستكهحضوردرليگجهاني
راتجربهميكند.براساسقرعهكشيمسابقاتدرگروهدوايرانباتيمهاي
امريكا)قهرمانليگجهاني۲۰1۴(،لهستان)قهرمانجهان(وروسيه)قهرمان
المپيك(همگروهاست.هرتيمششبازيخارجازخانهوششبازيخانگي
برگزارميكندودرپاياندوتيمبرترهرگروهبهمرحلهنهاييصعودميكنند.

هزينه فوتباليست پورشه سواراز جيب پرايدسوار؟
انتقاد از حضور خودروسازان در مزايده سرخابي ها همچنان به قوت خود باقي است و شايد هم به همين 
دليل است كه اعلام اهليت خريداران هنوز اعلام نشده است. در حالي كه تصور مي شد خودروسازان برنده 
اين مزايده باشند، خادم مدعي است: »در واگذاري سرخابي ها هيچ اولويتي براي 
خودروسازان وجود ندارد.« پوري حسيني، رئيس سازمان خصوصي سازي نيز 
اعلام كرده كه اهليت خودروس��ازان هنوز تأييد نشده است. اما اين مسئله هم 
نمي تواند مجلس را راضي كند. به طوري كه نجف نژاد، رئيس هيئت مديره استقلال 
و همچنين رئيس فراكسيون ورزش در هشداري به سازمان خصوصي سازي 
تأكيد مي كند كه در صورت عدم تأمين نظر مجلس، مزايده چهارم استقلال 
و پرسپوليس لغو مي شود. ضمن اينكه محمد فيروزي، نماينده مردم نطنز 
نيز در اعتراض به حضور خودروسازان در اين مزايده مي گويد: »آيا هزينه 
فوتباليست هاي پورشه سوار را پرايدس��واران بايد بدهند؟ خودروسازان 
مي گويند در حال زيان دادن هس��تند و بايد قيمت ها افزايش يابد پس 

چطور تقاضاي خريد استقلال و پرسپوليس را مي دهند؟« 

سنگيني مدال آوري المپيك بر دوش كشتي است
رسول خادم، رئيس فدراسيون كشتي، در مراسم تقدير از ملي پوشان تيم هاي ملي كشتي آزاد و فرنگي حاضر 
در جام جهاني و مسابقات قهرماني آسيا، به قهرمانان جوان كشتي تأكيد كرد كه ورزش ملي بايد بالاترين ميزان 

پاسخگويي را به مردم داشته باشد و از جايگاه ايران در تمامي ميدان ها دفاع كند: 
»تمامي دنيا به دنبال كسب موفقيت ورزشكاران خود در عرصه هاي بين المللي 
است و در اين ميان قهرمانان ما بار س��نگيني را براي كسب مدال المپيك به 
دوش مي كشند.  ورزش ملي بايد بالاترين ميزان پاسخگويي را به مردم عزيز ايران 

داشته باشد و از جايگاه ايران در بزرگ ترين ميدان ورزشي، سياسي، اقتصادي و 
اجتماعي كه همانا المپيك است در جامعه بين المللي دفاع كند. اميدوارم 

به لطف خدا و با حمايت هميشگي مردم بتوانيم عامل برافراشته شدن 
پرچم مقدس ايران و نواخته شدن سرود ملي كشورمان در ميدان 
المپيك باشيم، چراكه مردم ما لياقت بهترين ها را دارند و بهترين 
جوابي كه مي توان به حمايت هاي بي دريغ آنها داد، كسب عنوان ها 

و مدال هايي است كه در خور نام ايران است.«

دنيا حيدري
  منهاي فوتبال


